
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a  č. 03   

7.3.2024  
zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 7.3.2024 na Mestskom úrade v Michalovciach,  
Priestory MsR,  Nám. osloboditeľov č. 30 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Aktuálne výzvy v oblasti turizmu určené pre mesto a okres Michalovce.  

• Odbor IUMR mesta Michalovce – opakovaný bod  
3. Informatívna správa o letnej turistickej sezóne.   

• ZOOCR – opakovaný bod  
4. Informatívna správa o príprave na letnú turistickú sezónu. 

• ZOOCR  
5. Informatívna správa o pripravenosti dopravných stavieb, stavieb na úpravu verejných 

priestranstiev v roku 2024.  

• Odbor IUMR 
6. Informatívna správa o udržiavaní poriadku  na VP v meste z pohľadu MsP. 

• MsP mesta Michalovce  
7. Zavádzanie nových technologických postupov pre úsek miestnych komunikácií.   

• TaZS mesta Michalovce  
8. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
9. Záver. 

 
-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Aktuálne výzvy v oblasti turizmu určené pre mesto a okres Michalovce.  
Informovala RNDr. Jana Machová vedúca odboru investícií a udržateľného mestského rozvoja  
 
V novembri bola schválená Integrovaná územná stratégia.  
Pre mesto sú zaujímavé hlavne „cyklo výzvy“ a to hlavne Mesto – Zemplínska šírava.  
V schvaľovacom procese je revitalizácia lokality Hrádok.  
Medzi-blokové priestory na Ul. Leningradskej a Volgogradskej je potrebné upraviť na základe 
aktuálnych výziev, ktoré sa menia v procese prípravy.  

 
-k  bodu 3:  
Informatívna správa o letnej turistickej sezóne.   
-k  bodu 4:  
Informatívna správa o príprave na letnú turistickú sezónu. 
K bodom 3 a 4 informoval komisiu Mgr. Tibor Tabak ako novozvolený riaditeľ ZOOCR vo funkcii od 
1.3.2024. 
Sídlo ZOOCR je v budove Zlatého býka v Michalovciach.  
Rozpočet celej organizácie je niečo cez 100 tis. € a je priamo naviazaný na príspevky členov, z tohto 
dôvodu je žiaduce oslovovať nových potencionálnych členov čo je aj jeden z cieľov.  
 
-k  bodu 5: 
Informatívna správa o pripravenosti dopravných stavieb, stavieb na úpravu verejných priestranstiev 
v roku 2024.  

Informovala RNDr. Jana Machová vedúca odboru investícií a udržateľného mestského rozvoja  



 
V povoľovacom procese je projekt revitalizácie Hrádku.  
Je vydané povolenie na cyklochodník Jána Hollého – Okružná.  
 
-k  bodu 6: 
Informatívna správa o udržiavaní poriadku  na VP v meste z pohľadu MsP. 

Bod sa presúva na ďalšie zasadnutie komisie dopravy a turizmu. 
 
-k  bodu 7: 
Zavádzanie nových technologických postupov pre úsek miestnych komunikácií.   

Správu zaslal technický námestník TaZS mesta Michalovce 
Komisia bola informovaná o možnostiach opráv komunikácií mimo klasických opráv výtlkov   
a to zariadením Patchmatic (zmes kameniva a tekutého asfaltu) a pomocou infražiariča, ktorý 
umožňuje opravy aj pri mínusových teplotách. 

 
K bodu 8: 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 

RNDr. Sidivárová – upozornila na zlý stav Ul. Prof. Hlaváča. 
Ing. Horňák – Upozornil na zlý stav komunikácie na Ul. topolinskej.  
Geci – Upozornil na zvážení osadenia dopravného značenia: Zákaz zastavenia na Ul. školskej 
pri napojení na Ul. Nad Laborcom- obmedzujúci prejazd.  
Geci- Upozornil na stav chodníkov v parku Kerta – je tam znečistenie lístím a nemožnosť 
korčuľovania či kolobežkovania.  
Geci – upozornil, že osadené tabuľky na plavárni s upozornením sú neestetické – sú 
umiestnené v euroobale, ktorý je nalepený na stene.  
Kerekeš – Upozornil na umiestnený panel „bakelit“ na poschodí na plavárni, ktorý je vidieť 
z parkoviska. Pôsobí to zlým dojmom pri pohľade na pekne upravenú fasádu.  
 
 
Komisia dopravy a turizmu prijala nasledujúce uznesenia: 
 

Uznesenie 1: 
Komisia dopravy a turizmu odporúča vedeniu mesta predložiť správu o možnostiach opráv 
ciest financovaných mimo rozpočtu mesta. 
Hlasovanie:   Za: 6   Proti: 0   Zdržalo sa: 0 
 

Uznesenie 2: 
Komisia dopravy a turizmu odporúča preveriť možnosť financovania inžinierskej prípravy 
a výstavby infraštruktúry pre priemyselný park, napr. cez UMR.  
Hlasovanie:   Za: 6   Proti: 0   Zdržalo sa: 0 
 

Uznesenie 3: 
Komisia dopravy a turizmu žiada preveriť stav žiadosti na odkúpenie pozemkov pri spol. YAZAKI 
od SPF. 
Hlasovanie:   Za: 6   Proti: 0   Zdržalo sa: 0 
 

Uznesenie 4: 
Komisia dopravy a turizmu odporúča vedeniu mesta zabezpečiť nákup zametacieho vozidla, 
resp. iného vhodného vozidla na čistenie ulíc.  
Hlasovanie:   Za: 6   Proti: 0   Zdržalo sa: 0 
 

K bodu 9: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 


